
无犯罪记录承诺书

中华人民共和国国家移民管理局 ：

本人姓名 , 国籍： , 护照号： ,

申请院校为对外经济贸易大学，学习期限自 年 月 日至

年 月 日。本人承诺在本国和中国均无任何违法犯罪记录且对信息失

真所导致的后果承担全部责任。

特此承诺。

签名（书写体）：

日期：

注：

依照中华人民共和国法律规定，凡在华留学的国际学生，申请入学时必须提供

无犯罪记录证明，考虑到部分国际学生可能无法及时提供本国无犯罪记录证明， 本着

人文关怀的初衷，学校提供短期替代性的无犯罪记录承诺书，签署本承诺书的学生

需明确以下几点：

1. 无犯罪记录承诺书为短期替代性文件，签署无犯罪记录证明书的学生需在

入学后尽快开具本国的无犯罪记录证明并主动提交给学校的招生管理部门。

2. 学生必须依照客观事实签署本承诺书。如发现学生的无犯罪记录承诺与事

实不符，学校将对涉事学生做开除学籍处理。

3. 学生提供的无犯罪记录证明时间必须为证明开具时间而非入学时间。



No Criminal Record Commitment
National Immigration Administration of China:
My name is from (home country) Passport number .

I have applied to study in University of International Business and Economics (UIBE)

from DD MM YY to DD MM YY. I hereby confirm that I do not

have any criminal record before in or outside China, and I will take the

responsibilities if the application information and documents are not authentic,

complete or accurate.

Signature(PRINT):
Date:

Note:

In accordance with the law of the People's Republic of China, all the foreign
students applying to study in China must provide no criminal record proof. As in
some countries it’s very difficult to get the criminal record certificate, the
univerisity provide a short-term alternative: no criminal record commitment.
Before signing the pledge, students need to be clear about the following issues:

1. No criminal record commitment is a short-term substitute document.
Students who sign it should still provide the certificate of no criminal record after
enrollment and submit it to the school's admission office.

2. If the school finds that the commitment is inconsistent with the facts, the
students will be expelled.

3. The time of no criminal record provided by students must be the issuing
time of it.


	Signature(PRINT):

